
   Protokół Nr XXI/16 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 marca 2016 roku 
 

 

Otwarcie obrad  – godz. 1405 

Zamknięcie obrad  – godz. 1747 

 
Ad. 1 
 
Obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości. 

 
Ad. 2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, lista 
obecności gości zaproszonych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki 
do protokołu). 

 
Ad. 3 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał radnego Pawła Wielgusa. 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 29 lutego 2016 roku.  
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu z sesji Rady Miejskiej i przystąpiono do głosowania 
nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw - 0    wstrzymało się - 0 . 

 
Ad. 5 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Nie wniesiono uwag i propozycji do proponowanego porządku obrad i przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw  - 0   wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza MiG Radków i Panią L. Jagódkę kierownika 
referatu Oświaty, Kultury i Sportu o zabranie głosu. 
 
Burmistrz - poinformował, że od kilku lat tradycją jest wydzielenie w budżecie Gminy środków 
finansowych na stypendia aby uhonorować osoby wyróżniające się w dziedzinie sportu i 
innych dziedzinach za szczególne osiągnięcia, których przybywa z roku na rok.  Burmistrz 
złożył gratulacje zawodnikom życząc dalszych sukcesów oraz podziękował trenerom, 



prezesom klubów oraz nauczycielom  za poświęcony czas i ciężką pracę życząc dalszych 
sukcesów.  
 
L. Jagódka - przedstawiła osoby z terenu Gminy Radków, które wytypowane zostały przez 
Komisję Stypendialną do stypendiów sportowych (informacja stanowi załącznik do 
protokołu).  
 
Natalia Rosiak - trener drużyny dziewczynek w kategorii piłka siatkowa w wieku od 7 do 13 
lat przedstawiła zawodniczki i osiągnięcia drużyny wytypowanej do stypendiów sportowych.  
 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu stypendiów 
sportowych, nagrody trenerom oraz dyplom pamiątkowy prezesowi klubu Pawłowi Gorczycy.  
  
Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków przedstawił zawodników i ich 
osiągnięcia w kategorii szachy wytypowanych do stypendiów sportowych.  

 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu stypendiów 
sportowych oraz nagrodę prezesowi klubu.  
 
L.  Jagódka - poinformowała o przyznanym stypendium sportowym dla Wiktorii Bagińskiej za 
wybitne osiągnięcia w kategorii piłka nożna w imieniu której decyzje odebrała mama Dorota 
Bagińska.  
 
Marek  Niewiadomy - Prezes UKS przedstawił zawodników oraz ich osiągnięcia w kategorii 
łuki. 
 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu stypendiów 
sportowych a także nagrody prezesowi klubu i trenerowi Gabrieli Abucewicz w imieniu której 
decyzje odebrał Roman Borkowski dyr. Zespołu Szkół z oddz. Integracyjnymi w Ścinawce 
Średniej 
 
Cz. Jarzyńska - Prezes TPD w Radowe wręczyła wszystkim stypendystom  bony promocyjne 
na wyjazd na kolonię do Dźwirzyna. 
 
O godz. 1446 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.   
Obrady wznowiono o godz.1502. 

 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił Prezesów poszczególnych klubów sportowych o złożenie 
sprawozdań z działalności klubów sportowych za 2015 rok. 
 
Marek Niewiadomy - podziękowała Burmistrzowi, Radzie Miejskiej oraz komisji stypendialnej 
za współpracę i za przyznanie stypendiów sportowych - Prezes UKS „Victoria” Ścinawka 
Średnia złożył sprawozdanie z działalności sekcji łuczniczej za 2015 rok (sprawozdanie 
stanowi załączniki do protokołu). 
 
O godz. 1511 liczba radnych zwiększyła się do 15 – na obrady Rady przybyła r. A. Rakowska. 
 
Krzysztof Toporowski - Prezes LZS „GRANICA” Tłumaczów złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2015 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Paweł Hroboni - Prezes WLKS Wambierzyce złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2015 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
  



Roman Borkowski - dyr. Zespołu Szkół z oddz. Integracyjnym w Ścinawce Średniej - w 
imieniu Stanisława Borkowskiego Prezes MLKS „Zjednoczeni” Ścinawka Średnia złożył 
sprawozdanie z działalności klubu sportowego za 2015 rok (sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu).  
 
Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2015 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). Podziękował za 
nagrody i uznanie dla zawodników. 
 
Ryszard Markowicz - Prezes LZS „TĘCZA” Ścinawka Dolna złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2015 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Krzysztof Przybycień - Prezes MLKS Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2015 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionych sprawozdań. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 
Ad. 8 
 
Rafał Sarnicki - Przewodniczący Gminnej Rady Sportu - złożył sprawozdanie z działalności 
Gminnej Rady Sportu za rok 2015 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 
Ad. 9 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z 
organizacjami pozarządowymi za rok 2015 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
Burmistrz dodał, że Gmina zapewnia pomoc finansową i wsparcie merytoryczne organizacją 
pozarządowym, poprosił o większe zaangażowanie i współpracę przedstawicieli 
stowarzyszeń, instytucji kultury, nauczycieli, dyr. szkół co będzie owocowało rozwojowi 
gminy i jej mieszkańcom. 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 

 
Ad. 10 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 29 
lutego 2016 roku do 25 marca 2016 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
Burmistrz poinformował, że Gmina jest współwłaścicielami czterech telebimów, które 
znajdują się w miejscowości: Kobierzyce, Długołęka, Wałbrzych i Wrocław, poprosił głównie 
sołtysów, o wysyłanie informacji, które będą na tych telebimach zamieszczane. 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
O godz.1705 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
Obrady wznowiono o godz.1716. 
 
Po przerwie w obradach sesji uczestniczyło 14 radnych - z obrad Rady zwolnił się radny K. 
Przybycień. 



 
Ad. 11 
 
DRUK NR 1 w sprawie podpisania porozumienia o wzajemnej współpracy między 
Gminą Radków, a miastem Meziměstí w republice Czeskiej  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 2 w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych 
przez Gminę Radków oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 
spełniania tych kryteriów   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
przy dwóch głosach wstrzymujących. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:    
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia programu nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2016 roku 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 4 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Radków w 2016 roku   

 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 5 w sprawie załatwienia skargi z dnia 15 lutego 2016r. na Burmistrza Miasta i 
Gminy Radków  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisje RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Burmistrz - podziękował za rozstrzygnięcie skargi. 
 



DRUK NR 6 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Gminy Wałbrzych 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 7 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2016 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 



 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 9 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Urzędu Miasta i Gminy w 
Radkowie 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 10 w sprawie regulaminu korzystania z parkingu gminnego znajdującego się 
na działce nr 477/18 w Radkowie 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie wstrzymującym. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 12 

 
J. Gorczycki - poprosił Burmistrza o interwencje  w sprawie poprawy bezpieczeństwa na 
drodze wojewódzkiej w Tłumaczowie, na której brak przejścia stwarza zagrożenie dla 
przechodzących dzieci na plac zabaw. Radny poprosił sołtysów o sprawdzenie swoich 
namiotów, które zostały uszkodzone w ubiegłym roku. Namioty są własnością Gminy oddane 
pod opiekę sołtysów.  
 
Burmistrz - wyjaśnił, że sprawą dojścia na plac zabaw zajmie się wiosną. Plac zabaw był 
dwukrotnie przenoszony a dojście do placu jest trudne, bo trzeba wykupić fragment przejścia 



przechodzący przez działki prywatne. Gmina ze swojej strony rozwiąże problem dojścia do 
placu zabaw.  Namioty zostaną odkupione. 
 
Ad. 13 

 
Nie wpłynęły. 

 
Ad. 14  
 
S. Hajłasz - w imieniu mieszkańców Ścinawki Górnej podziękował Burmistrzowi za 
dostarczenie jabłek. 
 
Ad. 15 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął obrady XXI sesji Rady 
Miejskiej w Radkowie. 

 
 
  Protokołowała:         Przewodniczący RM 
 
Lucyna Połowczuk            Stanisław Hajłasz 

 

 
 


